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Referat af bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Fredenshøj 
 
18. marts 2023 kl. 13:15 – 15:00 
 
Til stede: Kenneth Majkjær Mikkelsen (KMM), Fredrik Pettersson (FP), Ian Schlottmann (IAS) 
og Peter Hesdorf (PH) 
 
Afbud: Camilla Charlotte Kruse (CCK) 
 
Dagsorden: 

1. Velkommen til suppleanter 
2. Konstituering 
3. Træprojekt 
4. Fortovsfliser Italiensvej 
5. Eventuelt 

 
Ad 1) Velkomst 
KMM bød velkommen, 
 
 
Ad 2) Konstituering 
Bestyrelsen konstituerede sig således: 
Formand: Kenneth Majkjær Mikkelsen 
Kasserer: Ian Schlottmann 
Sekretær: Peter Hesdorf 
Bestyrelsesmedlemmer: Fredrik Pettersson og Camilla Charlotte Kruse 
Suppleanter: Henrik Taarnby og Mads Engbo 
 
 
Ad 3) Træprojekt 
PH har på foreningens vegne ansøgt om tilskud til i alt 16 vejtræer hos KK’s 
Biodiversitetspulje. Svar forventes i uge 12/13. 
 
KMM, FP og PH udarbejder udkast (i form af plantegning) til placering af vejtræer. Forinden 
tager KMM kontakt til anlægsgartner for at få kortlagt, hvor der ikke kan placeres vejtræer 
(vha. LER data). 
 
Når udkastet er færdigt, sendes det til foreningens medlemmer. Derefter er det hensigten, at 
KMM, FP og PH går ud og banker på døre hos de berørte grundejere med henblik på at drøfte 
placering, ændringer mv - samt indhentning af accept eller afslag på muligheden for at få et 
vejtræ. Det er den enkelte grundejer, der jf. udkastet har et vejtræ ud for sin matrikel, som 
træffer denne beslutning. 
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Ad 4) Fortovsfliser Italiensvej 
Onefiber har udført gravearbejde på den nordlige side af Italiensvej ifm. nedlægning af 
fiberkabler. KMM oplyste, at retablering af fliser efter gravearbejde er sjusket udført. Mange 
fliser ligger skævt, og der er risiko for at gående snubler. KMM forsøger at få en aftale om at vi 
deltager i afleveringen. 
 
Bestyrelsen drøftede TDC’s kommende gravearbejde på de resterende veje i foreningen. KMM 
havde modtaget e-mail fra TDC vedr. opstartsmøde før gravearbejdet.  
 
KMM ville undersøge muligheden for at få udskiftet knækkede fliser. Det blev drøftet, om 
foreningen skulle/kunne betale for nye fliser, men det blev aftalt, at det først var nødvendigt 
at kende omfanget. PH og KMM indvilligede i at foretage en optælling af knækkede fliser. 
 
 
Ad 5) Eventuelt 
Intet at bemærke. 
 
 
Næste møde: ikke aftalt. 
 
 
Ref.: PH 
 


